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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θέμα : «Επιχειρήσεις της Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης σε 

αδιέξοδο». 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Το άρθρο 21 του ν. 1767/1988 προβλέπει επιδότηση από τον ΟΑΕΔ προς τις βιομηχανικές, 

βιοτεχνικές και μεταλλευτικές επιχειρήσεις, οι οποίες είναι εγκατεστημένες σε παραμεθόριες 

περιοχές της χώρας. Αυτή η επιδότηση, τελικά, ορίστηκε ως ποσοστό του συνολικού κόστους 

μισθοδοσίας του προσωπικού τους. Ενίσχυση, οπωσδήποτε σημαντική στις πολύ δύσκολες 

περιόδους που διανύουμε. Να σημειωθεί πως ειδικά για την Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας 

και Θράκης το ποσοστό αυτό ανέρχεται στο 4% και 12%. Η προηγούμενη Κυβέρνηση, με ΚΥΑ ( 

13311/273/2016 ), ως μη όφειλε, κάτι το οποίο αναγνώρισε και το ΣτΕ ακυρώνοντάς την με 

σχετική του απόφαση ( 305/2020 ), είχε καταργήσει όλες τις προηγηθείσες υπουργικές 

αποφάσεις που ρύθμιζαν τη διαδικασία και έτσι είχε καταστήσει την υποχρέωση του Κράτους 

ανενεργή. Η σημερινή Κυβέρνηση, συμμορφούμενη και με την απόφαση του ΣτΕ, ήρε την 

ανωτέρω αδικία με τροπολογία τον Ιούλιο 2020. Τροπολογία που ενσωματώθηκε ως άρθρο 87 

στο Νόμο 4706/2020. Έτσι, καταργήθηκε αναδρομικά η ανωτέρω ΚΥΑ και δόθηκε εκ νέου 

εξουσιοδότηση για την έκδοση νέας ΚΥΑ που θα ρυθμίζει το ζήτημα και τη διαδικασία για τον 

συμψηφισμό των μη καταβληθέντων επιδοτήσεων για τα έτη 2010-2015 ( ο νέος Νόμος 

κατήργησε την επιδότηση αυτή, αναδρομικά από το 2016 ), με αντίστοιχες υποχρεώσεις τους 

προς το Κράτος. Αυτή, τελικά, εκδόθηκε τον Νοέμβριο του 2020 ( ΚΥΑ αριθ. 47284/359 ) και 

πράγματι προβλέπει μια σειρά από ρυθμίσεις. Έκτοτε όμως, δεν έχει σημειωθεί ουσιαστική 

πρόοδος. Τοπικοί φορείς έχουν αποστείλει πληθώρα επίσημων επιστολών που έχουν 

δημοσιευθεί και στον Τύπο. Η διαδικασία συναντά σοβαρά εμπόδια και δεν προχωρά. Πολλές 

επιχειρήσεις βρίσκονται σε αδυναμία και άλλες σε πραγματική απόγνωση. Σε πολλές περιπτώσεις 

παρουσιάζονται ανυπέρβλητα εμπόδια γραφειοκρατίας και σε άλλες απαιτείται η δική σας 

διευκρινιστική παρέμβαση.  
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Ερωτάσθε :  

1. Ποιες ενέργειες έχετε πραγματοποιήσει στο πλαίσιο της αρμοδιότητάς σας, ιδίως μετά 

την έκδοση της ανωτέρω ΚΥΑ, έτσι ώστε να προχωρήσει και να ολοκληρωθεί η τόσο 

κρίσιμη διαδικασία ; 

2. Τι σκοπεύετε να κάνετε στο εξής, με συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα, ώστε να δοθούν 

λύσεις στα ανακύπτοντα ζητήματα, τα οποία και τείνουν να καταργήσουν στην πράξη τη 

δική σας νομοθετική επιλογή, ναρκοθετώντας έτσι την προσπάθεια για ανάκαμψη της 

τοπικής οικονομίας στην Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης ; 

 

Αθήνα, 13 Σεπτεμβρίου 2021 

Ο ερωτών 

 

Ανδρέας Λοβέρδος 




